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PROCES – VERBAL  

încheiat cu ocazia şedin ţei convocat ă de îndat ă  a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din  data de 23.12.2009 
 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Bobou ţanu Dan care 
a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.225/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa 
până la această oră un număr de 18 consilieri, lipsesc: Balosin Nicolae, Szilagy Ana-
Maria, Leu Mihai.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar 
Ovidiu Marius Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel Raţă-
Bugnariu. 

Ca invitaţi participă d-na Căpâlnă Daniela – director executiv.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi .  

1. Proiect de hotărâre  pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului Hunedoara, 
pe anul 2009. 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.  
 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude 
până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să 
anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în 
procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local 
cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale 



nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de 
drept. 

Nu este cazul.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 

majorit ăţii consilierilor în func ţie). 
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- d-nei Chiş-Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 
 

În continuare se dă cuvântul consilierilor: 
D-na Fărcaş Bianca : 
„Profit de faptul că se află doamna directoare în sală şi doresc să mi se 

dea  explicaţii referitoare la capitolele învăţământ şi sănătate şi ce reprezintă la 
capitolul protecţia mediului.” 

 
D-na Căpîlnă Daniela : 
„La învăţământ este vorba de diminuarea cheltuielilor de personal, se 

va  face printr-o adresă de la Direcţia de finanţe, sunt sume de la bugetul de stat. Nu 
are rost să rămână trecute în buget. 

La sănătate, capitolul „Bunuri şi servicii”, noi avem un plafon de bunuri 
şi servicii care nu poate fi depăşit. Am diminuat suma pentru că la capitolul de 
locuinţe şi dezvoltare publică, mai mult de jumătate din sumă, este pentru iluminat 
public. Banii care au rămas se încadrează şi fiind vorba despre câteva zile până la 
sfârşitul anului, am considerat că nu trebuie să fim puşi în situaţia de a nu fi în 
măsură de a nu putea achita facturile la energie electrică şi gaz.  

La Protecţia mediului este vorba de salubritate, este acelaşi lucru.” 
 
D-na Fărcaş Bianca : 
„Îmi permiteţi încă o întrebare, ca şi titlu informativ, la capitolul „Cultură” 

este trecut transferuri între unităţi. Despre ce e vorba?” 
 
D-na Căpîlnă Daniela : 
„De la Primărie sunt anumite subvenţii pe care noi le dăm unităţilor de 

cultură.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Aş avea şi eu o întrebare, la art.3 se spune „Se rectifică bugetul local 

al municipiului Hunedoara, pe anul 2009, prin creşterea cu 50.000 lei a veniturilor 
din subvenţii acordate de Consiliul Judeţean unor unităţi administrativ teritoriale în 
situaţii de maximă dificultate, conform anexei nr.1, care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre.” De ce situaţii de maximă dificultate?” 



D-na Căpîlnă Daniela : 
“Aşa se numeşte contul respectiv, asta este titulatura. Nu suntem chiar 

în maximă dificultate… nu putem redenumi contul.” 

 

Dl. Bobou ţanu Dan : 
“Deci trebuie să mulţumim Consiliului judeţean pentru această 

titulatură… “ 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.234/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„În numele meu personal precum şi al colegilor mei de la partid, vă 

doresc sărbători fericite şi un an nou fericit,multă sănătate atât dvs., cât şi familiilor 
şi prietenilor dvs.” 

 
Dl. Hada Ovidiu Marius : 
„Este posibil ca în perioada 3-10 ianuarie 2010 să nu mă aflu în 

localitate. 
În data de 27 decembrie sunteţi invitaţi în faţa Casei de cultură la 

concertul de colinzi şi muzică populară organizat cu ocazia Sărbătorii Crăciunului.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a Consiliului Local." 
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
şedin ţei de convocare de îndat ă  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 23.12.2009 
 

 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre  pentru rectificarea 
bugetului  local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2009. 

Hotărârea nr.234/2009 se aprob ă în unanimitate  
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 

 

 

 

 


